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Spørgsmål nr. S 14 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Skatteministeren 

Dato: 5. oktober 2021 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)  

Finder ministeren det retvisende, at ejendomsvurderingerne, der udsendes til 

boligejerne i 2023, er baseret på ejendomsmarkedet i 2020?  

(Spm. nr. S 14). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Skatteudvalget 2021-22

Offentligt


